
 
ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ 

 
Συναδέλφισσες-οι, 
Όπως γνωρίζετε το σχέδιο του νέου Κώδικα Δικαστικών Υπαλλήλων στάλθηκε από το Υπουργείο 

στα Ανώτατα Δικαστήρια έτσι ώστε οι Ολομέλειές τους να το συζητήσουν. 
Μόνο τότε αποφάσισε το Προεδρείο του Δ.Σ. της ΟΔΥΕ να το δώσει στην δημοσιότητα έτσι ώστε 

και εμείς να το διαβάσουμε. 
Οι δικαστικοί υπάλληλοι, αν και κυρίως ενδιαφερόμενοι, το είδαμε τελευταίοι!!! (παρά τις 

διαμαρτυρίες μας, ακόμα και στο πρόσφατο συνέδριο) 
Έστω  όμως και αυτή τη στιγμή το Δ.Σ. της ΟΔΥΕ δεν συνεδριάζει για να τοποθετηθεί αναλυτικά 

για τις διατάξεις του σχεδίου και μεταθέτει την συνεδρίαση σε απώτερο χρόνο καλώντας σε 
συνεδρίαση τα εκλεγμένα μέλη του από την Αττική. 

Όργανο της ΟΔΥΕ είναι το Διοικητικό Συμβούλιο. 
Στο Διοικητικό Συμβούλιο εισηγείται το Προεδρείο. 
Στα πλαίσια του Δ.Σ. μπορούν να λειτουργούν διαπαραταξιακές επιτροπές υπό την αιγίδα του 

Προεδρείου για να βοηθούν εισηγητικά. 
Τα εκλεγμένα από την Αττική μέλη δεν μπορούν να υποκαθιστούν το Δ.Σ.. 
 
Συναδέλφισσες-οι, 
Καταγγέλλουμε τη μη χορήγηση τόσο διάστημα του σχεδίου και της εισηγητικής από τα μέλη που 

συμμετείχαν στην επιτροπή και την κάλυψη που τους παρείχε η διοίκηση της ΟΔΥΕ. 
Τόσο καιρό δεν χορηγούσαν το σχέδιο και την εισηγητική για να λάβει γνώση το σύνολο του 

κλάδου προβάλλοντας την δικαιολογία ότι ο κος Πρόεδρος της επιτροπής το απαγόρευε, τί άλλαξε 
ξαφνικά και τα κοινοποίησαν τελευταία στιγμή;;; Έληξε η «απαγόρευση» ή αιφνιδίως αποφάσισαν να 
την αγνοήσουν;;; 

Δεν ανεχόμαστε να μην έχει το κορυφαίο όργανο σαφή και αιτιολογημένη θέση για όλα τα άρθρα 
του Κώδικα. Μπορεί οι μεγάλες σε αριθμό ψήφων παρατάξεις να εξυπηρετούνται από την ασάφεια 
αλλά δεν εξυπηρετείται ο Κλάδος.   

ΖΗΤΑΜΕ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΟΥ Δ.Σ. ΤΗΣ ΟΔΥΕ για να καταγραφούν στα πρακτικά οι θέσεις ΟΛΩΝ 
(παραταξιακά και ατομικά). 

ΖΗΤΑΜΕ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΟΥ Δ.Σ. ΤΗΣ ΟΔΥΕ για να συζητηθεί ο κώδικας άρθρο-άρθρο και τα 
πρακτικά της συνεδρίασης να δοθούν άμεσα στην δημοσιότητα. 

ΖΗΤΑΜΕ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΟΥ Δ.Σ. ΤΗΣ ΟΔΥΕ για να μην μπορεί κανείς να λέει διαφορετικά 
πράγματα ανάλογα με το κατά περίπτωση ακροατήριο. 

ΖΗΤΑΜΕ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΟΥ Δ.Σ. ΤΗΣ ΟΔΥΕ για να δούμε αν τα μέλη της επιτροπής Κωδίκων που 
είναι μέλη του Δ.Σ. της ΟΔΥΕ και ταυτόχρονα μέλη Δ.Σ. Πρωτοβαθμίων Συλλόγων υποστηρίζουν με τον 
λόγο ή την ψήφο τους, τόσο οι ίδιοι όσο και οι Παρατάξεις τους, τα ίδια πράγματα σε κάθε όργανο ή 
επιτροπή που συμμετέχουν. (τα δε πρακτικά της επιτροπής του Κώδικα πρέπει να δημοσιοποιηθούν 
πριν κατατεθούν στην Βουλή) 

ΖΗΤΑΜΕ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΟΥ Δ.Σ. ΤΗΣ ΟΔΥΕ για να μην φτάσουμε στο σημείο να ψηφιστεί πρώτα ο 
Κώδικας και μετά να πούμε, σαν κλάδος, τις κατ΄ άρθρο θέσεις μας. 
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